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BRM.0002.28.2021 
Protokół Nr XXVIII/21 

z XXVIII sesji Rady Miejskiej w Rynie 
odbytej w dniu 27 stycznia 2021 roku 

 
 

Obrady odbywały się w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy  przy ul. Ratuszowej 2 w Rynie  
w godz.10:00 do 10:40. Przewodniczący Rady Miejskiej – Juliusz Brant  prowadził obrady 
 z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość – w zdalnym trybie obradowania. 

 
W obradach uczestniczyli: 
 
-     Przewodniczący Rady Miejskiej – Juliusz Brant 
-     Radni – udział zdalny 
-     Burmistrz MiG – Jarosław Filipek 
-     Zastępca Burmistrza MiG – Monika Chyła 
-     Skarbnik Gminy   Agnieszka Kozłowska–Budka 
 
 
Porządek obrad: 
 
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Zapytanie o ewentualny wniosek w sprawie zmiany porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji w dniu 22 grudnia 2020r. 
4. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych  w okresie   
    między sesjami. 
5. Sprawozdanie Burmistrza o wykonaniu uchwał Rady i działalności w okresie między sesjami. 
6. Informacja na temat dowozu dzieci do szkół. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości zabudowanej   
    oznaczonej nr 126/25 położonej przy ul. Szkolnej 1 w Rynie. Druk 1 
8. Podjęcie uchwały w sprawie nadania drodze wewnętrznej położonej w Rynie nazwy ulica   
    Świerkowa. Druk 2 
9. Podjęcie uchwały w sprawie „Wieloletniego Programu Gospodarowania Mieszkaniowym   
    Zasobem Gminy Ryn na lata 2021-2028”. Druk 3 
10.Podjęcie uchwały w sprawie dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli,  
      ustalenia maksymalnej kwoty opłat pobieranych przez szkoły wyższe i zakłady kształcenia 
      nauczycieli oraz specjalności i form kształcenia objętych dofinansowaniem w 2021 roku. Druk 4 
11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Ryn na 2021r. Druk 5 
12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ryn na lata  
      2021-2027. Druk  6 
13. Sprawy różne, wolne wnioski i informacje.    
14. Zamknięcie posiedzenia.                           
 
 
Ad.1  Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej.  Stwierdził 
prawomocność obrad, w których  uczestniczyło 15 radnych.   
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  
 
Ad.2  Zapytanie o ewentualny wniosek w sprawie zmiany porządku obrad. 
 
Nie zgłoszono wniosku o zmianę porządku obrad. 
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Ad.3  Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji w dniu 22 grudnia 2020r. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie protokół z poprzedniej 

sesji z dnia 22 grudnia 2020r.  

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania protokół został przyjęty jednogłośnie, w obecności 15 
radnych.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza 
Natalia Fitza, Małgorzata Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, 
Joanna Wioletta Kryńska-Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, 
Marta Agnieszka Owczarek, Roman Piotr Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
 
 
Ad.4 Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych   
         w okresie między sesjami. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – poinformował, że: 
 
1/ Wojewoda Warmińsko – Mazurski   stwierdził  nieważność uchwały Nr XXVI/201/20 z dnia 
12.11.2020r. w sprawie „ Rocznego programu  współpracy z organizacjami  pozarządowymi oraz 
podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 
pożytku  publicznego i o wolontariacie na terenie Gminy Ryn na rok 2021- rozstrzygnięciem  
nadzorczym PN.4131.479.2020 z dn.16.12.2020r.  w części dotyczącej § 15 ust.10, ust.17,  ust.18, 
ust.19 – załącznika Nr 1 do uchwały – rozstrzygnięcie nadzorcze stanowi załącznik  nr 2 do 
niniejszego protokółu 
 
2/ Wojewoda Warmińsko - Mazurski stwierdził  nieważność uchwały Nr XXVI/202/20  z dnia 
12.11.2020r.w sprawie „Wieloletniego Programu Gospodarowania Mieszkaniowym  Zasobem   
Gminy Ryn  na lata 2021-2028”- rozstrzygnięciem nadzorczym PN.4131.480.2020 z 
dn.16.12.2020r. – rozstrzygnięcie nadzorcze stanowi załącznik  nr 3 do niniejszego protokółu 
 
3/ Regionalna Izba Obrachunkowa w  Olsztynie  uchwałą Nr 0102-424/20 z dn.16.12.2020r. 
stwierdziła nieważność § 3 uchwały Nr XXVI/203/20  z dnia 12.11.2020r.w sprawie określenia 
stawki opłaty miejscowej oraz zasad jej poboru – uchwała RIO stanowi załącznik  nr 4 do 
niniejszego protokółu 
   
4/ Regionalna Izba Obrachunkowa w  Olsztynie  uchwałą Nr 0102-458/20 z dnia 29.12.2020r. 
umorzyła postępowanie nadzorcze wszczęte w sprawie stwierdzenia nieważności uchwały  
Nr XXVI/205/20 Rady Miejskiej w Rynie z dnia 12.11.2020r.w sprawie zmian budżetu Gminy Ryn 
na 2020r. – uchwała RIO stanowi załącznik  nr 5 do niniejszego protokółu 
 
5/ wpłynęło pismo nauczyciela z Zespołu Szkolno-Przedszkolnego  z prośbą o pomoc w 
wyjaśnieniu  jego problemu  związanego z zatrudnieniem w świetlicy szkolnej w  Zespole Szkolno-
Przedszkolnym w Rynie. Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – odczytał treść pisma 
anonimizując dane nauczyciela – pismo stanowi załącznik  nr 6 do niniejszego protokółu. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – stwierdził, że trudno nam , jako radnym wchodzić 
w kwestie dotyczące etatów, nadgodzin i innych rzeczy. Jeśli chodzi o organizację i jakieś 
wątpliwości, co do zachowania dystansu, czy niebezpieczeństwa związanego z możliwością 
zarażania się dzieci to z Panem Burmistrzem w tej kwestii jakieś kroki podejmą, żeby to wyjaśnić. 
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Ad.5 Sprawozdanie Burmistrza o wykonaniu uchwał Rady i działalności w okresie między  

         sesjami. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokółu. 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – poinformował, że: 
1/ 30 grudnia 2020r. odbyło się walne zgromadzenie Mazurskiego Związku Międzygminnego – 
Gospodarka Odpadami  
2/ 12 stycznia br. odbyły się oględziny sądowe ponieważ jeden z mieszkańców Rynu uznał, że 
zasiedział działkę położoną przy „ Sośnicy”. Działka nie jest własnością Gminy od wielu lat, nie 
mniej jednak Gmina jest stroną  ponieważ,  jeżeli to zasiedzenie będzie uznane przez sąd, to 
przedsiębiorca, który kupił od Gminy działkę pewnie będzie domagał się odszkodowania. 
3/ 15 stycznia br. z Panią Sekretarz i z Panią , która się zajmuje opieką nad zwierzętami byli w 
schronisku w Bagieniacach, aby zobaczyć , jak ono wygląda. Schronisko to, jako jedyne złożyło  
ofertę. 
4/ 19 stycznia br. odbyła się wideokonferencja w sprawie nowego programu mieszkaniowego   
5/ 19 stycznia br. odbyła się wideokonferencja z Panem Marszałkiem w sprawie środków unijnych 
6/ 21 stycznia br. odbyła się wideokonferencja w sprawie szlaków fortyfikacyjnych; u nas są dwa 
takie miejsca w Grzybowie i w Szymonce   
 
Ad.6 Informacja na temat dowozu dzieci do szkół. 
 
Pani M. Chyła – Sekretarz Gminy – poinformowała, że w 2020 roku były dwie firmy, które dowoziły 
nasze dzieci do Zespołu Szkolno-Przedszkolnego. Od 1 stycznia dowozy świadczyła firma Faster, 
natomiast od 1 września do końca grudnia firma Czapliccy. Dowozy odbywały się bez żadnych 
zakłóceń, nie było żadnych skarg. Natomiast w związku z wystąpieniem na terenie naszego kraju 
stanu zagrożenia epidemicznego dowozy były zawieszone na czas, kiedy dzieci uczyły się zdalnie.  
W okresie, kiedy do szkoły powróciły dzieci od klas O  do III ilość autobusów dowożących była 
dostosowana do naszych potrzeb. Pani Dyrektor jest w kontakcie z firmą dowożącą i pojawiające 
się problemy są natychmiast rozwiązywane, ale żadnych poważnych problemów nie było.  
W 2020 roku Gmina zakupiła busa do dowożenia dzieci niepełnosprawnych. Dowożonych było 16 
osób. Gmina również dofinansowywała dowozy dzieci organizowane przez rodziców we własnym 
zakresie. Od 1 stycznia do końca czerwca dofinansowaliśmy dowóz dla 9 takich osób. Mieliśmy 
również podpisane porozumienie z Niepublicznym Zespołem Specjalnym Placówek  Oświatowych 
Polskiego Stowarzyszenia na Rzecz Osób z Upośledzeniem Umysłowym – Koło w Giżycku – na 
podstawie, którego był dowożony jeden uczeń. W okresie od 1 września do 31 grudnia 
finansowany był dowóz do szkół organizowany przez rodziców we własnym zakresie dla 6 osób. 
Koszt dowozu dzieci do Zespołu Szkolno-Przedszkolnego wyniósł w 2020 roku  143.044,20 zł, 
natomiast dowóz dzieci niepełnosprawnych łącznie z kosztami utrzymania busa, pracowników, 
dofinansowaniami dojazdów, wyniósł 130.685,56 zł.. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – zapytał, czy dowozy odbywają się zgodnie z 
zaleceniami ministerstwa zdrowia. 
 
Pani M. Chyła – Sekretarz Gminy – odpowiedziała, że tak. Ilość autobusów jest dostosowana do 
ilości dzieci.  
 
Ad.7 Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości zabudowanej   
        oznaczonej nr 126/25 położonej przy ul. Szkolnej 1 w Rynie. Druk 1 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – wyjaśnił, że jest to budynek, w którym znajduje się kino i gdzie 
mieściło się Ryńskie Centrum Kultury. Dodał, ze ten budynek będzie sprzedany tylko i wyłącznie 
wtedy, gdy zostanie przeniesione muzeum i Punkt Informacji Turystycznej.  
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – stwierdził, że to jest słuszna decyzja, bo zapewne 
jakieś koszty związane z tym budynkiem są ponoszone. 
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Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – odpowiedział, że budynek cały czas generuje koszty. Dodał, że 
jak skończą się prace  na tej nowej sali widowiskowej, to fizycznie będzie można wykorzystać tą 
salę, jeżeli sytuacja epidemiczna na to pozwoli.  
Budynek ten stanie się zbędny, a przygotowanie go pod mieszkania komunalne, socjalne, byłoby 
zbyt wysokim kosztem, aby w to wchodzić. Dlatego najlepiej jest go sprzedać.  
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – poinformował, że Komisja Rozwoju Gospodarczego, Finansów, 
Rolnictwa i Turystyki - jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej - poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  
przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości zabudowanej oznaczonej nr 126/25 położonej przy ul. 
Szkolnej 1 w Rynie. Druk 1 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie, w obecności 15 
radnych.  
Uchwała Nr XXVIII/216/20  stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokółu. 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza 
Natalia Fitza, Małgorzata Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, 
Joanna Wioletta Kryńska-Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, 
Marta Agnieszka Owczarek, Roman Piotr Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
 
Ad.8 Podjęcie uchwały w sprawie nadania drodze wewnętrznej położonej w Rynie nazwy   
         ulica Świerkowa. Druk 2 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – przedstawił projekt uchwały. 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – poinformował, że Komisja Rozwoju Gospodarczego, Finansów, 
Rolnictwa i Turystyki - jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej - poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  
nadania drodze wewnętrznej położonej w Rynie nazwy ulica Świerkowa. Druk 2 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie, w obecności 15 
radnych.  
Uchwała Nr XXVIII/217/20  stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokółu. 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza 
Natalia Fitza, Małgorzata Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, 
Joanna Wioletta Kryńska-Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, 
Marta Agnieszka Owczarek, Roman Piotr Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
 
 
Ad.9 Podjęcie uchwały w sprawie „Wieloletniego Programu Gospodarowania   
        Mieszkaniowym  Zasobem Gminy Ryn na lata 2021-2028”. Druk 3 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – przedstawił projekt uchwały. 
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Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – poinformował, że Komisja Rozwoju Gospodarczego, Finansów, 
Rolnictwa i Turystyki - jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej - poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  
„Wieloletniego Programu Gospodarowania Mieszkaniowym  Zasobem Gminy Ryn na lata 2021-
2028”. Druk 3 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie, w obecności 15 
radnych.  
Uchwała Nr XXVIII/218/20  stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokółu. 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza 
Natalia Fitza, Małgorzata Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, 
Joanna Wioletta Kryńska-Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, 
Marta Agnieszka Owczarek, Roman Piotr Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
 
 
Ad.10 Podjęcie uchwały w sprawie dofinansowania form doskonalenia zawodowego   
           nauczycieli, ustalenia maksymalnej kwoty opłat pobieranych przez szkoły wyższe i   
           zakłady kształcenia  nauczycieli oraz specjalności i form kształcenia objętych   
          dofinansowaniem w 2021 roku. Druk 4 
 
Pani M. Chyła – Sekretarz Gminy – przedstawiła projekt uchwały. 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – poinformował, że Komisja Oświaty, Kultury i Sportu jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej - poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  
dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli, ustalenia maksymalnej kwoty opłat 
pobieranych przez szkoły wyższe i zakłady kształcenia  nauczycieli oraz specjalności i form 
kształcenia objętych dofinansowaniem w 2021 roku. Druk 4 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie, w obecności 15 
radnych.  
Uchwała Nr XXVIII/219/20  stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokółu. 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza 
Natalia Fitza, Małgorzata Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, 
Joanna Wioletta Kryńska-Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, 
Marta Agnieszka Owczarek, Roman Piotr Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
 
 
Ad.11 Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Ryn na 2021r. Druk 5 
 
Pani A. Kozłowska- Budka – przedstawiła projekt uchwały. 
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Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – zapytał, czy jest realna szansa, na wybudowanie 
Klubu Malucha. 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – odpowiedział, że jest realna szansa. Wczoraj spotkał się z 
projektantem. Projekt jest już na ukończeniu. Projektant obiecał, że w następnym tygodniu złoży 
wniosek o pozwolenie na budowę. Myśli, że na początku lutego zostaną ogłoszone przetargi i 
mamy do końca czerwca czas.  
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – poinformował, że Komisja Rozwoju Gospodarczego, Finansów, 
Rolnictwa i Turystyki - jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej - poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  
zmian budżetu Gminy Ryn na 2021r. Druk 5 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie, w obecności 15 
radnych.  
Uchwała Nr XXVIII/220/20  stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokółu. 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza 
Natalia Fitza, Małgorzata Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, 
Joanna Wioletta Kryńska-Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, 
Marta Agnieszka Owczarek, Roman Piotr Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
 
Ad.12  Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ryn na   
            lata 2021-2027. Druk  6 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – poinformował, że Komisja Rozwoju Gospodarczego, Finansów, 
Rolnictwa i Turystyki - jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej - poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  
zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ryn na lata 2021-2027. Druk  6 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie, w obecności 15 
radnych.  
Uchwała Nr XXVIII/221/20  stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokółu. 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza 
Natalia Fitza, Małgorzata Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, 
Joanna Wioletta Kryńska-Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, 
Marta Agnieszka Owczarek, Roman Piotr Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
 
Ad.13  Sprawy różne, wolne wnioski i informacje.    
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – poinformował, że Pani J. Kryńska - Cieśla pyta, 
jak wygląda sprawa szczepień 80+. 
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Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – odpowiedział, że szczepienia 80+ rozpoczęły się od dnia 
dzisiejszego. Dodał, że  w dniu dzisiejszym mamy do zawiezienia dwie osoby na szczepienie. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – poinformował, że Pan R. Szewczyk pyta, czy jest 
robiony projekt na drogę w Słabowie. 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – odpowiedział, że jest ogłoszony nabór. Dziś, albo jutro upływa 
termin składania ofert.  
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – poinformował, że Pani E. Fitza pyta, czy wiadomo 
jest ilu nauczycieli przebadało się na Covid. 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – odpowiedział, że przebadała się jedna osoba. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – poinformował, że Pani E. Fitza pyta, ile osób z 
obsługi przebadało się na Covid. 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – odpowiedział, że z tego, co wie to nikt. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – poinformował, że Pan K. Cybul  pyta, czy w 
ramach remontu żłobka planowany jest remont całego budynku.  
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – odpowiedział, że nie jest planowany remont całego budynku, 
niemniej jednak, jeżeli w trakcie remontu się okaże, że będzie potrzeba wykonania głębszego 
remontu, to zostanie to zrobione.  
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – stwierdził, że trochę go dziwi , że taka  liczba 
nauczycieli się przebadała, ale to jest rzecz dobrowolna i tak to wygląda właśnie, jak wygląda.   
Jeśli chodzi o temat szczepień poinformował, że z Szymonki dzisiaj troje seniorów przyjeżdża na 
szczepienia. Poinformował, że rozmawiał z Panem J. Kocem właścicielem przychodni, który 
zadeklarował, że ze strony przychodni jest wszystko przygotowane do szczepień.  
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – zwrócił się do radnych, którzy słyszeliby, że ktoś z 
mieszkańców potrzebowałby pomocy w dowiezieniu na szczepienia, czy też w zarejestrowaniu się, 
aby radni zgłosili to do niego, Pana Burmistrza, czy Pani Sekretarz. Aby, jak największa liczba 
naszych mieszkańców się zaszczepiła. Na razie jest deklaracja, że te szczepionki będą do nas 
systematycznie przyjeżdżały. Szczepienia się rozpoczęły, na razie wszystko działa. Myśli, że jest 
to na tyle bezpieczne, żeby na razie naszych seniorów, a później wedle tego, co jest rozpisane 
przez rząd, żeby kolejne grupy się szczepiły. 
Zaapelował o rozważność. Jeśli ktoś nie wierzy, że jest Covi, to jest indywidualna sprawa każdego 
człowieka. Myśli, że  nie ma potrzeby, żeby narażać kogoś, więc zachowajmy dystans, nośmy 
maseczki, dezynfekujmy nasze organizmy, w taki sposób, jaki to jest przewidziane. Zachowajmy te 
obostrzenia, które są.  Dodał, że wiele osób ma różne poglądy na ten temat, chce otwierać swoje 
biznesy. Musimy zachować tą ostrożność, żeby nie musiał ktoś z tego powodu cierpieć.  
 
Ad. 14. Zamknięcie posiedzenia.                           
 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad XXVIII sesji Rady Miejskiej w Rynie Przewodniczący 
Rady zamknął obrady. 
 
                                                                                    
                                                                                 Przewodniczący Rady Miejskiej w Rynie 
Protokółowała:  
Bożena Dybała                                                                           Juliusz Brant 
                                                                              

 


